
Styrelsemöte Järle byalag 12 september kl 18.00 
på staƟonen 

Närvarande: Morgan Evaldsson, Gerd Höök, William Ärlegård, Gösta Tegner, Marie-Louise Ärlegård, 
Sigrid Rejås 

På länk: Lena Rossgård, Kenneth Lambertson 

Frånvarande: Erik Höök, Claes Victorin 

Gerd öppnade mötet och hälsade alla välkomna 

Föregående protokoll gicks igenom och lades Ɵll handlingarna 

Anmälan övriga frågor: P-skyltar, termosar 

Höstens styrelsemöten, och vårens. Bestäms från gång Ɵll gång 
Datum för årsmöte 1 febr-25 och vi beställer mat från ChrisƟnas Gästgifveri 

Sommaren som gåƩ: 
Café: Fungerat bra med William som handledare och vi har haŌ bra ungdomar. William redovisade 
sommarens försäljning från caféet. Blåbärskakan är en favorit. Tack Ɵll alla som lagt ner jobb på 
caféet. 
 
Tågdagar: 1 juni uthyrt, Ɵll kalas och var nöjda 
Nora Marken 31/8-1/9, jäƩemycket gäster och allt gick bra. Bra jobbar alla inblandade. 
 
Konstutställning: Berit Sjöström KersƟn Victorin har haŌ utställning i staƟonen. Det tackar vi för. 
 
Hantverk: Försäljningen har gåƩ bra men är något lägre än Ɵdigare år. Hantverkarna är nöjda.  
 
Marknad: Marknaden gick bra.  
 
Bakluckeloppis: Alla var nöjda, eƩ lyckat arrangemang.  
 
Grillkväll: De som kom hade trevligt. 
 
Nästa sommar: Vi ska ha Café även nästa sommar och samma bemanning som Ɵdigare år. Som 
vanligt behöver vi fler som hjälper Ɵll. 
 
Ekonomi: Gösta redovisade ekonomin 
 
Bron: Claes skickade eƩ medborgarförslag Örebro kommun. Claes ringde dem och vi väntar 
forƞarande  
Stefan Mauritson skickade bilder på en hängbro som Svetsteknik i Pajala har byggt. Morgan tar hjälp 
av Stefan Mauritson för aƩ få fram en offert.  
 
Päronträdet i trädgården är dåligt. Morgan tar ner trädet och Mikael Rönnvall kan troligen forsla bort 
det och ta räƩ på det. William ser eŌer nya träd.  
 
Höstånga o tomtetåg? – Gerd har kontaktat ordföranden för Järnvägen, som svarar aƩ han 
återkommer eŌer aƩ de haŌ styrelsemöte 15/9.  



Byabladets framƟd- medlems blad – medlems värvning: Gösta har gjort siƩ sista Byablad. Hur värvar 
vi nya medlemmar och kallar Ɵll Årsmöte? Gerd och Gösta tar fram eƩ flygblad.  
 
Magasinet – rustning behövs: Gösta kontaktar museiintendent för bedömning Ɵll beslut om åtgärd. 
 
Järlegården Avlopp: Kommunen har skickat påpekande kring våra avlopp och Claes har svarat för 
Järlegården. Gösta kommer aƩ svara för staƟonen.  
Järlegården diskuterades. 
 
Överblivet köƩ från marknaden – Fördelades mellan styrelsemedlemmar. 
 
Inköp tält: Vid grillning på marknaden saknades tält. Erik har köpt in 5 st partytält vilket styrelsen 
bifaller. 
 
Lås på tväƩstugan: Morgan fixar lås och bom. 
 
Trubadur hört av sig, men vi tackar för intresset men tackar nej. 
 
Scenkonst: Träff med informaƟon om Scenkonst utanför tätort – 9 oktober i Ullersäter. Anmäl dig själv 
om du vill gå. 
Annonsering 
- i bussƟdningen den går Ɵll flera bussbolag och annonskostnad är 5900 kr. Vi avstår den. 
-Turistbloggen, turistkanalen, instagram och facebook, vi kan skicka in och det är graƟs. Styrelsen 
funderar Ɵll nästa möte om vi vill annonsera där. 
 
Besiktningsutbildning: 6 okt besiktningsutbildning i Hammarby bygdegård, Erik och Kenneth är 
anmälda.  
 
Vi skrämmer Sverige: På Höstlovet kan vi skrämma Sverige och ansöka om 2500 från Bygdegårdarnas 
riksförbund. Gerd kontaktar Lena och Fredrika.  
 
Övriga frågor 
Sigrid har fåƩ brev där man eŌerfrågar broschyrer och vykort om Järle Byalag och Järle. Vi samlade 
ihop det vi hade i staƟonen och Sigrid svarar. 
Parkeringsskyltar behöver fräschas upp. Sigrid kollar vad som finns aƩ beställa och vad de kostar. 
Vi behöver köpa nya pumptermosar och det godkände styrelsen. 
Möblerna ska tas in Lördag 21 september kl 10.00 Gerd skriver ut på Facebook. 
Morgan har fixat eƩ nyƩ oanvänt 200 liters fat Ɵll grillning, han gör iordning den. 
Övriga frågor: Ingen övrig fråga. 

Nästa möte: 21 nov 18.00 i Järlegården 

Mötet avslutas: Gerd avslutade mötet. Tack för idag och nu ska vi äta blåbärskaka 

 


